



Protokoll 2024-01-22

Plats

P005, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

Tid

Klockan 16.15-17:50

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Mathilda Edman	Ordförande
Klara Persson	Vice-ordförande
Alexandra Ilie	Ekonomiansvarig
Minna Divall	Ansvarig för PR
Lovisa Ulegård	Ordförande trivselutskottet
Ellinor Björklind	Ordförande utbildningsutskottet

Övriga (om närvarande)

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 16:15.

2. Mötets beslutsamässighet

Mötet är beslutsamässigt.

3. Adjungeringar

Samtliga närvarande adjungeras.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Klara Persson till justeringsperson jämte ordförande Mathilda Edman

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2023:13 fastställs. Protokollet 2024:1 fastställs nästa möte.

7. Välkomnande av Minna Divall

Minna får presentera sig själv och berättar hur hennes visioner för terminen ser ut.

8. Arvid pitchar om Husbandet (LP-skivan)

Arvid Karlsson från termin 2 berättar att han vill starta ett husband under LP:s regi. Han presenterar hur upplägget kommer se ut och att flera från hans klass är intresserade av att delta i



auditions. De har tillgång till replokal på Mejeriet för 1200 kr i månaden, något som ekonomiansvarig får se över. Eventuellt kan detta ordnas in i budgeten efter nästa stormöte och under tiden förvaltas av medlemmar i husbandet. Tanken är att husbandet i framtiden kan spela på sittningar, nationer och baler. Det blir som en självständig grupp under LP:s paraply, som exempelvis merchgruppen.

LP ska hjälpa till att marknadsföra husbandets evenemang genom sociala medier. Lovisa ska även ta ett möte med Arvid där de löser ett eget Hitract-utskott för Husbandet.

Vi beslutar att Arvid ska skicka en draft med all information han vill ha skickat ut till studenterna, som sedan PR fixar affischer till. Första spelningen är schemalagd att inträffa i slutet av våren.

9. Utskotten rapporterar

- a. Vice-ordförande: mer fika med LP (behöver köpa in fler sångböcker). De ska även börja sälja stickers. Presenterar en god försäljning av merchandise.
- b. Utbildningsutskottet: Planerar att börja med ett nytt koncept som heter "Filosofiskt forum", som blir en lättare form av bokcirkel. Filmer som ska visas på filmkvällar har bestämts, men det har ännu inte beslutats om gästföreläsare.
- c. Trivselutskottet: Hittills har det sålts 102 biljetter till den kommande finsittningen. Det planeras för olika evenemang till våren: volleyboll i gymnasal, cykelfest, tandem, ölmil, kubturnering. Utskottet känner att det har uppnått ett av verksamhetsmålen att ha mer terminsoverskridande aktiviteter.
- d. Ekonomi: Verifieringen av kontot på Hitract är fortfarande oklart, väntar på svar. Sum-up, där betalningarna på Hitract kommer in, håller man fortfarande på att lära sig. Fokus ligger på att fixa merchandise-köp i Hitract-appen samt att fixa ett betalkort. Styrelsen beslutar att införskaffa en kortterminal genom Sum-up. Alexandra ska även kolla ifall vi kan söka kulturbidrag för husbandet. Vi har äntligen fått bidraget från institutionen.
- e. PR: Planerar att fortsätta samma verksamhet som förra terminen med veckoscheman, take-overs från T6 och andra terminer, samt ansvara för posters och marknadsföring. Eventuellt bli mer aktiva på Tiktok.

10. Verksamhetsplan

Fokus denna terminen kommer ligga på att få ännu fler folk engagerade i våra evenemang, främst genom T1 och T2. Även låta Hitract vara medlemslistan från och med nu. För övrigt ser verksamhetsplanen ut som föregående termin hos alla utskott.

11. Valberedning

Ingen valberedning valdes på stormötet, vilket gör att styrelsen har i uppgift att rekrytera en till nästa stormöte. Detta ska göras genom att be Anita skicka ut intresseformulär och att styrelsemedlemmarna får rekrytera personer från deras utskott och klasser som kan ha erfarenhet inom LP – helst en aktiv medlem. Två kandidater ska ha hittats till nästa styrelsemöte i februari.

12. Sångböckerna

Merchgruppen undrar hur sångböckerna ska se ut och ifall de behöver göras om. Styrelsen beslutar att vi ska ha samma upplaga och samma färg på sångböckerna som förut. Det inleds en sökning efter sångboksdocumentet som skickats till förlaget.

13. Anknätningskommittéen



Lovisa lyfter frågan hur anknytningskommitten ska se ut i framtiden och vem som ska ta över jobbet. Styrelsen diskuterar att personerna kan rekryteras genom trivselutskottet av föregående anknytningskommitten-medlemmar.

14. Övriga ärenden

a. Kick-off

Preliminärt datum 4/2 spelkväll hos Lovisa.

b. Kasper sommarkollo

Kasper sommarkollo har hört av sig och vill rekrytera studenter till två tjänster. Det beslutas att LP inte ska marknadsföra andras verksamheter, och att sommarkollet får marknadsföra sig själva via psykologprogrammets officiella facebookgrupp.

15. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 17:50

Anna Lindahl
Sekreterare

Mathilda Edman
Ordförande

Klara Persson
Justerare